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1 GOEDKEURING VORIG VERSLAG 
Het verslag van de vergadering van 25 maart wordt goedgekeurd. 
 
 
2 VISIEVORMING CULTUURRAAD VOLGENDE LEGISLATUUR 
Dit agendapunt wordt gekoppeld aan het actieplan 2013 / werkingsverslag 2012. 
 
 
3 REGLEMENT STEDELIJKE ADVIESRAAD VOOR CULTURELE MATERIES 
 
Het reglement Stedelijke Adviesraad voor Culturele Materies werd besproken op het college van burgemeester en 
schepenen. Op basis van een aantal opmerkingen werden een beperkt aantal aanpassingen doorgevoerd met 
betrekking tot de structuur, niet met betrekking tot de inhoud. 
 
In het oorspronkelijke voorstel omvatte de Stedelijke Adviesraad voor Culturele Materies: de Cultuurraad, het Forum 
Cultuur en de Cel Coördinatie Cultuurbeleid. Dit zorgde voor verwarring. 
 
Nu wordt de Cultuurraad gelijkgeschakeld met de Stedelijke Adviesraad voor Culturele Materies die onlosmakelijk 
verbonden is met het Forum Cultuur en de Cel Coördinatie Cultuurbeleid. 
 
 



4 OPVOLGING ADVIEZEN NAZARETHKAPEL EN WATERTOREN 
 
Als achtergrondinformatie wordt de weg die een advies van een adviesraad aflegt verduidelijkt: 

- Het advies wordt opgemaakt door een adviesraad. 
- Het advies wordt bezorgd aan het College van Burgemeester en Schepen. 
- In de praktijk betekent dit dat het secretariaat het advies bezorgt aan de stadsdienst die verantwoordelijk is 

voor de materie waarover het advies gaat. 
- De verantwoordelijke ambtenaar bekijkt het advies van nabij en agendeert het op het College van 

Burgemeester en Schepenen met voorstel van antwoord.  
- Het College van Burgemeester en Schepenen neemt een beslissing. 
- De verantwoordelijke ambtenaar zorgt ervoor dat het besluit van het College van Burgemeester en 

Schepenen wordt overgemaakt aan de adviesraad. 
 
De adviezen Nazarethkapel en Watertoren zijn op het College besproken. 
 
De Nazarethkapel 
 
Er is geen klasseringsaanvraag ingediend vanuit het stadsbestuur. Dit is wel gebeurd door het Bezemklokje. 
Ondertussen is er ook iemand ter plaatse komen kijken van Onroerend Erfgoed Brussel. Op welke termijn er 
duidelijkheid komt over de klasseringsaanvraag is voorlopig niet geweten.  
 
Uittreksel uit de collegebeslissing van 25 april 2013. 
Het schepencollege neemt kennis van het advies van de Cultuurraad betreffende de Kapel van Nazareth, Steenweg 
op Merksplas te Turnhout en beslist het resultaat van de klasseringsaanvraag af te wachten alvorens verdere 
stappen te ondernemen. Dit advies zal mee in overweging genomen worden bij de opmaak van de 
meerjarenplanning.  
 
De Watertoren 
 
Jef brengt ons op de hoogte dat er op dit moment een aantal mensen de mogelijkheden bekijken om via een 
‘coöperatie’ de Watertoren aan te kopen. Bedoeling is om burgers mee te mobiliseren voor een aankoop en samen 
op zoek te gaan naar een inhoudelijke invulling. Uiteraard moeten er nog een heel aantal zaken uitgeklaard worden: 
wat zijn de juridische en organisatorische gevolgen, hoe gebeurt de visievorming, er moeten afspraken over het 
beheer komen,… 
 
Raymond doet de suggestie om ook na te kijken wat de mogelijkheden zijn om de Koning Boudewijnstichting in te 
schakelen bij een crowdfunding-project. Dit zou een aantal voordelen hebben ten opzichte van andere organisaties.  
 
De Pidpa verwacht tegen 15 mei een antwoord van het stadsbestuur over de ambities om de Watertoren al dan niet 
aan te kopen. Hierin laat schepen van Geirt weten dat het stadsbestuur de Watertoren niet zal aankopen. 
 
Nico toetst bij het College af, of zij de initiatieven die nu lopende zijn mee kunnen ondersteunen om de kans op 
slagen zo groot mogelijk te maken. Het stadsbestuur zou mee in overleg kunnen gaan met de Pidpa: 

- om af te toetsen tegen welke prijs de Watertoren op de particuliere markt te koop zou worden aangeboden 
- om af te toetsen of de Pidpa dit initiatief mee kan ondersteunen (ook financieel) 
- om de openbare verkoop trachten uit te stellen om de coöperatie degelijk op te richten 

 
Uittreksel uit de collegebeslissing van 25 april 2013. 
Het schepencollege neemt kennis van het advies van de Cultuurraad betreffende de Watertoren, Warandestraat te 
Turnhout en beslist dit advies mee in overweging te nemen bij de opmaak van de meerjarenplanning.  Bijlage brief – 
ter informatie: 
 
Als bijlage vindt u ook de brief die vanuit de stad aan Pidpa werd verstuurd op maandag 13 mei.  
 
5 ACTIEPLAN 2013 – WERKINGSVERSLAG 2012 
Voor het actieplan 2013 wordt overlopen, wordt het systeem van de actiefiches toegelicht.  
Het systeem van actiefiches werd uitgewerkt in kader van het vorige beleidsplan ‘Turnhout Troef’. Het biedt de 



mogelijkheid om te kijken welke dienst, welke acties uitvoert en aan welke thema’s en strategische doelstellingen 
deze gekoppeld worden. Ook is er een verwijzing naar budgetten en indicatoren. 
 
Nico geeft uitleg bij het actieplan 2013. De bundeling van deze actiefiches geeft een bijzonder goed beeld van 
waarin cultuurcoördinatie in de loop van het jaar tijd en middelen investeert.  
 
Bij het actiepunt : ‘overleg professionele cultuurspelers  convenant’ worden meerdere vragen gesteld. De stad 
Turnhout heeft met de professionele culturele spelers (organisaties die gesubsidieerd worden vanuit het 
kunstendecreet) convenanten afgesloten. Deze convenanten lopen tot en met 2013, het eerste jaar van de nieuwe 
legislatuur en geven de verwachtingen van de stad en convenantpartner ten aanzien van elkaar weer. Naast de 
afspraken op maat (bijv. financiën, gebruik infrastructuur) zijn er ook algemene afspraken opgenomen (logistieke 
ondersteuning, communicatie, morele ondersteuning, informatiedoorstroming, aandacht voor doelgroepen,…) .  
 
De eerste convenanten werden vorige legislatuur afgesloten. Voordien was er enkel een subsidiebedrag in de 
begroting opgenomen. Er waren geen andere afspraken op papier, louter een financiële. 
 
Er volgt een discussie over de rol van de Cultuurraad bij het tot stand komen van de convenanten. Net zoals bij de 
huidige nog lopende convenanten zullen de nieuwe convenanten voor de volgende legislatuur besproken worden 
op de Cultuurraad. 
 
Er zijn geen rechtstreekse gevolgen voor de convenantpartner vanuit de stad met betrekking tot het vermeerderen 
of verminderen van niet stedelijke subsidies.  
 
De actiefiches van de bib focussen hoofdzakelijk op nieuwe initiatieven. 
 
Het definitieve werkingsverslag 2012 is niet tijdig klaargeraakt voor deze vergadering van de Cultuurraad. Nico 
bezorgt de aanwezigen het eindrapport van Turnhout 2012. Cultuurcoördinatie en Turnhout 2012 werkten bijzonder 
nauw samen gedurende de voorbije jaren. Een heel aantal acties van Cultuurcoördinatie pasten binnen Turnhout 
2012. Bij een tal activiteiten was cultuurcoördinatie heel nabij betrokken.  Deze zijn terug te vinden in het 
eindrapport: Watertorenfestival, Openingsfeest Turnhout 2012, LIVING, (t)Huiskamerfestival, slotfeest, 
Spiegeltentfestival, Stimuleringsfonds,… 
 
De basiswerking werd ook verder gezet: subsidies, Wak, Open Doek wijkt af, Cultuurmarkt,…  
 
VISIEVORMING CULTUURRAAD VOLGENDE LEGISLATUUR 
 
Nico schetst het strategische kader waarbinnen het stedelijk beleidsplan wordt opgemaakt. Er zijn vijf strategische 
doelstellingen. Aan de doelstellingen worden beleidseffecten gekoppeld. Deze beleidseffecten moeten worden 
omgezet in actieplannen en acties.  
 
Doel is om een aantal prioriteiten vanuit de Cultuurraad in te zamelen en verder uit te werken. Waar deze in het 
stedelijk beleidsplan worden opgenomen is op dit moment van ondergeschikt belang. Belangrijker is om ze te 
benoemen. Achteraf kan gekeken worden aan welke strategische doelstelling ze best worden gekoppeld.  
 
Er wordt gevraagd om max. vijf prioriteiten naar voor te schuiven. De prioriteiten worden ingezameld en geclusterd. 
Niet behandelde items worden mee opgenomen in het verslag.  
 
6 RONDVRAAG 
Nico doet een warme oproep om deel te nemen aan een sessie met betrekking tot de opmaak van het stedelijk 
beleidsplan op maandag 13/05 van 19u30 tot 22u30 en één op zaterdag 18/05 van 09u30 tot 12u30. De sessies 
gaan door in de Tuinzaal van de Warande. 
 
Griet, Chris en Peter lieten voorlopig weten om op maandagavond deel te nemen. 
Raymond gaat zaterdagvoormiddag.  


